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Протокол от заседание на  Временната комисия за изработване на 

„Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация” за мандат 2023 -

2027 г. 
 

Днес, 21.11.2023 г. от 13.00 часа се проведе заседание на  Временната комисия за 

изработване на „Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация” за мандат 2023-2027 г. 

  

Присъстват: Даниела Петкова, Глория Данчева, Ивайло Милков, Иван Якимов, 

Красимира Пенкова, Петко Павлов, Росен Цаков 

 

Присъства още: Стелиян Нунев – Председател на Общински съвет – Априлци 

 

П. Павлов: Уважаеми г-н председател, уважаеми колеги, откривам заседанието на 

Временната комисия за изработване на „Правилник за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация”.  

 

П. Павлов: Представям Ви проекта за дневен ред: 

 

 1. Изработване на проект на Правилник за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация 

за мандат 2023-2027 г. 

 

 П. Павлов:  В режим на гласуване сме за така предложения дневния ред: 

 

Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване ОбС Априлци прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Изработване на проект на Правилник за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация за мандат 2023-2027 г. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Изработване на проект на Правилник за организацията и дейността на Общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация за мандат 

2023-2027 г. 

 

П. Павлов: Ако някои от Вас има някакви последни корекции по Правилника, 

очаквам Вашите предложения.  
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С. Нунев: В чл. 54, ал. 1 го направихме три работни дни. По стария правилник за 

заседанията на комисиите, които са във вторник, изпращаме поканите в петък. Ако го 

оставим „работни дни“, ще трябва да каним в сряда. За нас не е проблем, но няма да има 

достатъчно време администрацията да входира предложенията си и на самото заседание 

ще трябва да се вкарват доста нови. Предлагам Ви да си останат „три дни“, да се премахне 

„работни“. Обмислете го.  

 

К. Пенкова: Щом практически нещата вървят добре, нека остане както е било. Ще 

премахнем „работни“. 

 

С. Нунев: За редовното заседание си остават три работни дни. Ние пускаме 

поканите в петък. Заседанието е следващият четвъртък.  

 

П. Павлов: В режим на гласуване сме, в чл. 54, ал. 1 премахваме думата „работни“: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С. Нунев: Ако приемете, че в нашия правилник не е ясно как е направена ал. 7, 

предлагам да бъде заменена с нов текст, който да гласи: 

(7) В случаите на ал. 6, Общински съвет - Априлци може да проведе неприсъствено 

заседание, като решения се взимат чрез саморъчно подписване или по електронна поща. 

При провеждане на заседания, чрез неприсъствено приемане на решения, на служебната 

електронна поща или лично, общинските съветници получават образец на формуляр за 

неприсъствено гласуване по дневния ред. Всеки общински съветник следва да изпрати от 

своята служебна електронна поща попълнен формуляр в електронно писмо на 

електронния адрес на Общински съвет - Априлци, в което посочва начина („за“, „против“, 

„въздържал се“), по който гласува по предложените проекти за решения по въпросите, 

включени в дневния ред на заседанието. В електронното писмо общинските съветници 

могат да излагат мотиви за начина, по който гласуват. Въз основа на постъпилите 

електронни писма или лично подписани формуляри от общинските съветници с изразения 

в тях начин на гласуване, се съставя протокол, в който се отразява извършеното гласуване 

от общинските съветници. Разпечатки от електронните писма на общинските съветници, с 

които са заявили начина, по който са гласували по проектите за решения, се прилагат към 

съставения протокол на заседанието с взети неприсъствени решения. 

  

От община Троян съм го видял и мисля че е много по – ясно. Включил съм и 

саморъчното подписване, защото може да има случай да няма интернет. 

 

Г. Данчева: Аз също четох други правилници. Имам друго предложение. В Чл. 28а 

в ЗМСМА всъщност е регламентирано как се провеждат заседания и комисии в такива 

ситуации. 
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Донякъде ал. 6 в нашия правилник е преписана. Щях да предложа преди да прочета 

този член, да оставим изобщо целите правомощия по свикването и преценката за това по 

какъв ред ще бъде свикано заседанието на председателя на Общински съвет. Защото е 

абсолютно нелогично ние да се събираме, да взимаме решение да свикваме от разстояние. 

Няма как да стане чисто технически ако имаме извънредна обстановка. 

 

Чл. 28а. (Нов - ДВ, бр. 70 от 2020 г., в сила от 07.08.2020 г.) (1) При обявени 

извънредно положение, бедствено положение, извънредна епидемична обстановка или 

кризисна ситуация, засягащи територията на общината или част от нея, и когато 

въведените мерки и наложените ограничения, свързани с тях, не позволяват или 

затрудняват провеждането на присъствени заседания, общинският съвет или неговите 

комисии могат да провеждат заседания от разстояние при спазване на условията за кворум 

и лично гласуване, като се осигурява пряко и виртуално участие чрез видеоконференция 

чрез технически средства за комуникационна връзка за едновременно предаване и 

приемане на образ и звук между общинските съветници, намиращи се на различни места, 

които отговарят на изискванията за мрежова и информационна сигурност и гарантират 

участието, идентифицирането и начина на гласуване на всеки общински съветник. 

(2) За заседанията по ал. 1 се изготвя видеозапис върху електронен носител, който 

се прилага към протокола от заседанието. 

(3) В случаите по ал. 1 когато няма техническа възможност за провеждане на 

заседание от разстояние чрез видеоконференция, общинският съвет или неговите комисии 

могат да провеждат заседания от разстояние и да приемат решения чрез неприсъствено 

гласуване по друг начин, който осигурява спазването на условията за кворум и лично 

гласуване и гарантира участието, идентифицирането и начина на гласуване на всеки 

общински съветник. 

(4) Председателят на общинския съвет свиква заседанията и определя начина на 

провеждането им, като осигурява публичност и пряко излъчване на интернет страницата 

на общината на заседанията по ал. 1, освен ако общинският съвет реши отделно заседание 

да бъде закрито. За откритите заседания по ал. 1 се прилагат разпоредбите на чл. 28, ал. 3. 

(5) Обстоятелствата по ал. 1 и 3 се отразяват в протокола от заседанието. 

(6) Условията и редът за свикване и провеждане на заседанията по ал. 1 и 3, за 

изпращане на материалите и проектите за решения на общинските съветници, 

процедурата за приемане и удостоверяване на кворума и начинът за приемане на 

решенията в заседанията, проведени чрез видеоконференция или с неприсъствено 

гласуване, се определят от общинския съвет в правилника по чл. 21, ал. 3. 

 

 В закона е предвидено, че председателят го решава. Ние нямаме правомощия. След 

като има случаи по ал. 1, председателят определя начина на провеждането на заседанията. 

 

 Община Летница са си преписали този член в техния правилник до ал. 6 

включително и след нея са сложили две точки: 

„1. При провеждане на заседания, чрез видеоконференция, на служебния имейл ще 

се изпращат кодове и данни, необходими за провеждане на заседанието. В началото на 

заседанието се извършва проверка на кворума, чрез поименно повикване на общинските 

съветници и идентификацията им чрез звук и видео. За заседанията се изготвя видеозапис 

върху електронен носител, който се прилага към протокола от заседанието. Председателят 
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на общинския съвет осигурява публичност и пряко излъчване на интернет страницата на 

общината, освен ако общинският съвет реши отделно заседание или част от него да бъде 

закрито.  

2. При провеждане на заседания, чрез неприсъствено приемане на решения, на 

служебния имейл общинските съветници получават образец на формуляр за 

неприсъствено гласуване по дневния ред. Всеки общински съветник следва да изпрати от 

своя служебен имейл попълнен формуляр в електронно писмо на електронния адрес на 

Общински съвет - гр. Летница: obs@letnitsa.bg, в което посочва начина /”за“, „против“, 

„въздържал се“/, по който гласува по предложените проекти за решения по въпросите, 

включени в дневния ред на заседанието. В електронното писмо общинските съветници 

могат да излагат мотиви за начина, по който гласуват. Въз основа на постъпилите 

електронни писма от общинските съветници с изразения в тях начин на гласуване, се 

съставя протокол, в който се отразява извършеното гласуване от общинските съветници. 

Разпечатки от електронните писма на общинските съветници, с които са заявили начина, 

по който са гласували по проектите за решения се прилагат към съставения протокол на 

заседанието с взети неприсъствени решения.“ 

 

 П. Павлов: Реално е това, което прочете г-н Нунев. 

 

 Г. Данчева: Според мен вместо ал 6 трябва да си сложим нов член и да сложим 

това, което изчетох. Тоест да сложим 28а от ЗМСМА и да сложим точка 1 и 2 за 

неприсъствено и видеоконференция.  

 

 И. Якимов: Другият вариант е на г-н Нунев. 

 

 Г. Данчева: В нашият правилник в ал. 6 трябва да махнем „общинският съвет може 

да реши“. Защото ОбС нищо не може да реши. В 28а от ЗМСМА се казва, че 

председателят го свиква. 

 

 П. Павлов: От практична гледна точка извънредно заседание може да се наложи и в 

момент, в който няма ток. Знаете как стоят нещата в Априлци. Може да няма три дни ток. 

В тази ситуация няма как да се осигури видео излъчване. Поне да се направи видео 

излъчването да е по желание.   

 

 С. Нунев: Така са го измислили. Един вид аз ще реша как да бъде. 

 

Г. Данчева: В закона пише чрез видеоконференция или неприсъствено. Вече как ще 

се проведе се определя от председателя. 

 

С. Нунев: При неприсъственото заложено ли е само по имейл или може чрез лично 

полагане на подпис? 

 

Г. Данчева: Това, което прочетох е само по имейл. За лично полагане на подпис го 

няма. 
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 И. Якимов: Според мен като екстремен вариант е хубаво да остане и саморъчното 

подписване. 

 

 Г. Данчева: В ал. 6 ако искате може да напишем „председателят“ на Общински 

съвет може да реши заседанията да се организират и проведат чрез видеоконферентна 

връзка….. 

 Нека да заменим ал. 7, за да е по – лесно, да не правим нов член, с текста, който 

прочете г-н Нунев.  

 

 П. Павлов: В режим на гласуване сме, в чл. 72, ал. 6, заменяме „…Общински съвет 

– Априлци може да реши….“ с „…председателят на Общински съвет – Априлци може да 

реши…“: 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

П. Павлов: В режим на гласуване сме, в чл. 72 заменяме текстът на ал. 7 с нов: 

(7) В случаите на ал. 6, Общински съвет - Априлци може да проведе неприсъствено 

заседание, като решения се взимат чрез саморъчно подписване или по електронна поща. 

При провеждане на заседания, чрез неприсъствено приемане на решения, на служебната 

електронна поща или лично, общинските съветници получават образец на формуляр за 

неприсъствено гласуване по дневния ред. Всеки общински съветник следва да изпрати от 

своята служебна електронна поща попълнен формуляр в електронно писмо на 

електронния адрес на Общински съвет - Априлци, в което посочва начина („за“, „против“, 

„въздържал се“), по който гласува по предложените проекти за решения по въпросите, 

включени в дневния ред на заседанието. В електронното писмо общинските съветници 

могат да излагат мотиви за начина, по който гласуват. Въз основа на постъпилите 

електронни писма или лично подписани формуляри от общинските съветници с изразения 

в тях начин на гласуване, се съставя протокол, в който се отразява извършеното гласуване 

от общинските съветници. Разпечатки от електронните писма на общинските съветници, с 

които са заявили начина, по който са гласували по проектите за решения, се прилагат към 

съставения протокол на заседанието с взети неприсъствени решения. 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

П. Павлов: Други предложения? 

 

С. Нунев: Пропуснах още нещо. Чл. 108 „Нормативните и общите ненормативни 

актове на общинския съвет се разгласяват чрез официалната страница на общината в 

Интернет, местните печатни издания или по друг подходящ начин“. 



6 
 

Не знам как виждате „местните печатни издания“. Предлагам да отпадне. Нямаме 

такива. 

  

П. Павлов: В режим на гласуване сме, в чл. 108 да отпадне текстът „местните 

печатни издания“: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

П. Павлов: Предлагам да гласуваме целия Правилник анблок. В режим на 

гласуване сме: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С. Нунев: Ако позволите, до няколко дни ще обявим правилника на интернет 

страницата. Предлагам ако искате да вземете решение Общински съвет да удължи срока 

на комисията с 1 месец, ще го включим в заседанието. Може да последва някой да поиска 

нещо, а мандатът на временната комисия ще е изтекъл.  

 

П. Павлов: В режим на гласуване сме, удължаване мандатът на Временната 

комисия по изготвяне на Правилника с един месец: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

П. Павлов: Закривам заседанието! 

 

 

 

Председател 

Петко Павлов 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 
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